

## 報名表格

### 防患於未然 – 如何避免成為稅務局的調查對象？

(2017年9月5日星期二晚上7時正)

致：香港會計人員總會  
香港上環皇后大道中 222 號  
啟煌商業大廈 9 樓 905 室

電話：(852) 2770 1982  
傳真：(852) 2770 1089  
電郵：info@apa.org.hk

姓名(Name): \_\_\_\_\_ 會員號碼(Membership No.): \_\_\_\_\_

其他組織(Other Organizations): \_\_\_\_\_

手機號碼(Mobile): \_\_\_\_\_ 電子郵件(Email): \_\_\_\_\_

支票號碼(Cheque No.): \_\_\_\_\_ 銀行(Bank): \_\_\_\_\_ 金額(Amount): \_\_\_\_\_

備註(Remarks) :

1. 報名採用先到先得形式進行。請將報名表傳真至 **2770 1089** 或電郵到 **info@apa.org.hk**  
Registration will be accepted on a first-come-first served basis. For early registration, please complete and return this form to **fax number 2770 1089** or **e-mail to info@apa.org.hk**
2. 如以支票付款，抬頭請寫 "香港會計人員總會"，並連同報名表格寄回香港會計人員總會，香港上環皇后大道中 222 號啟煌商業大廈 9 樓 905 室 或 直接存款到華僑永亨銀行 (帳號：802-417191-001); 並將入數紙 郵寄、傳真或電子郵件到本會。  
請寫下您的姓名和聯繫電話號碼在入數紙上。  
Payment by cheque, please made payable to **Hong Kong Accounting Professionals Association**, together with the enrolment form to **Hong Kong Accounting Professionals Association, Room 905, 9/F., Kai Wong Commercial Building, 222 Queen' s Road Central, Sheung Wan, Hong Kong** or cash/cheque deposit at branches of the **OCBC Wing Hang (Account Number: 802-417191-001)**; and return the pay-in slip to the Association by mail, fax or e-mail.  
Please written down your name and contact phone number on the pay-in slip.
3. 您的留座將在收到你的付款後確認。請提供電郵地址，確認通知書將通過電郵發送給你。  
Our reservation will be confirmed upon receipt of your payment. A confirmation note will be sent to you by e-mail only if e-mail address is provided.
4. 留位一經確認，將不作退款。如遇 8 號颱風訊號或黑雨警告，活動將會取消或改期。  
Reservation, once confirmed, cannot be refunded. If No. 8 typhoon signal or black rain warning, the activity will be cancelled or rescheduled .
5. 持續專業進修時數不會授予講座開始後 15 分鐘到達或講座結束前 30 分鐘離開的參與者。  
CPD hours will not be granted to those participants who arrive 15 minutes after the start of the seminar or leave 30 minutes before the end of the seminar.